
Verslag van de Algemene Ledenvergadering d.d. 5 april 2022. 
 

1. Opening.  
De voorzitter opent de vergadering en is blij met de grote opkomst.  
Hij staat stil bij de volgende punten.  

Fijn dat we na 3 jaar weer van de Corona Beperkingen zijn verlost, maar 
Corona is nog niet weg. Om ons heen hoor je nog steeds van Positieve 
testen en mensen die er ziek van zijn maar gelukkig lopen de ziekenhui-
zen leger en leger en de vaccins doen hun werk in de zin dat mensen 
veel minder ziek worden; 

Hij memoreert dat er inmiddels zowel een cultuurvisie door de ge-
meente als (eindelijk dan) een erfgoedvisie is vastgesteld. Als 
HVN hebben wij daaraan van harte meegewerkt. Waar 5 jaar 
geleden zijn voorganger Johan Knoester klaagde over het ge-
meentelijke tempo inzake erfgoed, had hij natuurlijk gelijk, maar 
zie het ligt er nu en HVN zal wat in haar vermogen ligt doen om 
operationalisering van beleid te steunen. Papier is geduldig, 
maar als het er eenmaal ligt dan is het er eenmaal.  

Ook op het taaie dossier Geertruidahoeve lijken er positieve ont-
wikkelingen aan te komen waarvoor we zijn uitgenodigd mee te 
denken. En zie ook de nog veel meer monumentale boerderij 
‘Langehof’ een steenworp van hier is plotsklaps door de Ge-
meente verworden, en ook hier gaan we meedenken over een 
nuttige bestemming en gaan er voor waken dat het niet een 
zelfde kant opgaat als de Geertruida. Kan de gemeente zich 
nog verschuilen achter een onwillige eigenaar, dan kan dit nu 
niet meer bij Lange Hof, omdat ze zelf eigenaar zijn. 

Na het vastleggen van zo’n 200 vergaderingen, redigeren en goeddeels volschrijven van 88 
Nieuwsbrieven en tientallen nieuwsflitsen, plus alle secretariaats-werkzaamheden en de 
HVN-correspondentie heeft Adri den Boer aangegeven een paar stapjes terug te doen. 
Daarmee is de functie van secretaris vacant. Dat was wel even schrikken. Als bestuur be-
raden wij ons over hoe dit op te lossen. Maar zeker is dat de HVN zonder Adri nooit had 
kunnen bestaan zoals ie heeft bestaan.  

Voor de toekomst staan we voor diverse uitdagingen. Wij willen 
niet somber doen, maar de vergrijzing van het vrijwilligersbe-
stand en de onzekerheid over de mogelijke verkoop van de 
hoeve ‘Nooit Gedacht’ door Vestia maakt de toekomst wat on-
zeker.  We hebben besloten voorlopig te consolideren wat we 
hebben, de collectie goed te onderhouden maar deels te ont-
doen van dubbele objecten. Nieuwe objecten worden strikter 
geselecteerd op de Nieuwerkerkse achtergrond. Ideeën voor 
leuke thema-exposities zijn er nog. 

Samenwerkingsverbanden zoals ‘Open monumentendag’ en met 
andere cultuurorganisaties van het Cultuurplatform bieden 
weer nieuw kansen voor de HVN voor nieuwe initiatieven.  

 

2. Toelichting Jaarverslag 2021. 
De presentatie van het jaarverslag door de (wnd)secretaris maakte duidelijk dat ondanks de Co-
rona beperkingen die 2 jaar duurden er desalniettemin veel is gepresteerd. Het Plusboek met 
tekst en foto’s was toch wel een hoogtepunt. De verzamelwoede die ontstond om de boeken 
compleet te krijgen liet zien dat de belangstelling voor de Historie van Nieuwerkerk onverminderd 
is. Ook de diverse bijdragen aan het Oud Kanaaltje, ook bedoeld om de Corona isolatie van ve-
len wat te verlichten waren een mooie gelegenheid om de HVN via die weg ook te profileren.   
 

3. Financieel jaarverslag  
Het verslag van de penningmeester liet zien dat HVN financieel zeer gezond is, en dat door een 
paar ongeplande inkomsten zoals de gift van de Plus en RABO Clubactie, het gemis aan bezoe-
kers verder geen gevolgen had voor de inkomsten. 
De kascontrolecommissie heeft de stukken goedgekeurd.  



4. Verrassing 30 jaar HVN (ingelast agendapunt)!   
 

30 jaar HVN moet natuurlijk ook opgesierd worden met wat bijzonders.  
Cultuurwethouder Jan Verbeek komt ons feliciteren en dat geeft natuurlijk een goed gevoel. 
Omdat hij demissionair is als wethouder en niet terugkomt dient hij meteen weer een lidmaat-
schapsaanvraag in. Er is immers geen sprake meer van mogelijke belangenverstrengeling.  
Golfslag Prijs.  

Als kers op de taart doet de wethouder Verbeek 
de burgemeestersketen om en reikt hij in de 
functie van locoburgemeester aan de verraste 
Adri den Boer de gemeentelijke ‘Golfslag Prijs’ 
uit. Deze prijs is bedoeld voor uitzonderlijke ver-
diensten als vrijwilliger. Hij stelt daarbij dat zon-
der Adri den Boer de HVN nooit de status heeft 
gekregen zoals ze is. Ook zijn reputatie als 
Dorpshistoricus die ook tot uiting komt in zijn 
vele boeken en artikelen, wordt algemeen er-
kend. In de Monumentencommissie, de Straat-
naamcommissie en zijn bemoeienis met het 
Streekarchief was Adri verder een meer dan 
gewaardeerd raadgever voor de Gemeente. 

Ereleden 

Nog een toefje op de taart is het voorstel aan de 
vergadering om Mieke en Adri den Boer tot erelid 
te benoemen. Dit was ingegeven voor het feit dat 
ze ook als echtpaar veel werk hebben verzet tij-
dens 30 jaar HVN waarbij redactie en opmaak 
van circa 90 Nieuwsbrieven en tientallen Nieuws-
flitsen.  

 

 

 

 

 

 

De vergadering stemt unaniem voor. De daarbij 
behorende oorkonden en 2 boeken zijn onder 
applaus overhandigd.  
 

Eefje Molenaar, ook al 30 jaar actief als hoedster 
en beheerder van de oudheidkamer was al eer-
der het erelidmaatschap ten deel gevallen. Maar 
bij deze gelegenheid vond het Bestuur het ge-

past haar ook met een boek te verrassen.  
 

Presentatie ‘Lokale Kleur’ 
Afsluitend zijn er nog een aantal digitaal ingekleurde foto’s gepresenteerd met oude beelden 
van Nieuwerkerk die alleen Zwart-Wit bekend zijn.  
 

Rondvraag en sluiting.  
Er zijn geen rondvragen en de voorzitter sluit de vergadering, waarna er gelegenheid is om met 
een hapje en een drankje nog wat na te praten.  
 

 

Dit verslag is vastgesteld en getekend te Nieuwerkerk aan den IJssel, 13 april 2023.  
B. Westing (voorzitter)                                    K. van der Glas (wnd. Secretaris).  


